
Concept Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) Wederzijds 05-04-2023

Lijst van afspraken en besluiten, vaststellingen en oproepen:

1. Herbenoeming van bestuursleden Riet van Mourik en Sturla Spans wordt
bekrachtigd na schriftelijke stemming ter vergadering. 

2. Wil van Dijk deelt mee dat zij het voorzitterschap in het najaar van 2023 
zal neerleggen.

3. Kandidaten voor het voorzitterschap worden opgeroepen zich te 
melden. Graag daarbij aan te geven motieven, aspiraties en kwaliteiten. 
Wil stuurt de taakomschrijving van de voorzitter rond.

4. Het Jaarverslag 2022 volgt nog. 
5. Het Financieel jaarverslag 2022 is goedgekeurd ter vergadering. De 

penningmeester wordt gedechargeerd.
6. PR: Er wordt een oproep gedaan om de Wederzijds flyer te bezorgen op 

adressen in de wijk. Bij zorgverleners, clubs, verenigingen, etc. waar wij 
komen. 
Wie neemt het op zich dit te organiseren?

7. Hoe kunnen we contacten tussen de leden onderling levendiger, 
directer, actueler, interactiever?
De website voldoet niet. Is via e-mail, whatsapp beter? Of een 
tussenvorm: een 2-wekelijks bulletin? Of iets anders?

8. Contact maken met de wijkwethouder Susanne Schilderman. Wie?
9. At: Check digitaal bestaan van nieuw lid (vraag na bij Anneke Helder).
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Locatie: De ALV vindt plaats in de recreatieruimte bij restaurant Mama’s 
Maaltijd.
Tijd: Aanvang 19:30 uur.
Aanwezig zijn 30 leden:
Jet van Bennekom, Lida Berkhof, Judith Cramer, Riet van Dal, Marga Deventer, 
Ruurd van Dijk, Wil van Dijk, Renée Frant, Ans Groener, Rien Hamers, Anneke 
Helder, Miep de Jong-de Groot, Christel te Kolsté, Elga Klein Kranenbarg, 
Hanneke Lommen, Yvonne Michel, Riet van Mourik, Ineke Priem, Joke 
Reusken, Henk Rienties, Mieke Rienties, Loes Schakenraad, Sturla Spans, 
Marijke Stringa, Christel Terwiel, Regina Visscher, Grada de Vries, Nelleke 
Wagenaar, Wout Zinkstok, Simone de Zwart.

Afgemeld: 
Ries Adriaansen, Frans Jacobs, Trudy Verkerk, Trudy Rijntjes, Gerry 
Bijsterbosch, Yvonne Hesterman, Trix Vonk, Peter Straatman, Christien van 
Helden.

Voorzitter: Wout Zinkstok
Notulist: Rien Hamers
Achter de bestuurstafel zitten: Wil van Dijk, Wout Zinkstok, Regina Visscher, 
Riet van Mourik, Sturla Spans. 

1. Wout opent de vergadering. 
Welkom iedereen. 

2. Vaststellen agenda: geen op- of aanmerkingen.

3. Mededelingen, ingekomen stukken 
○ Geen mededelingen.
○ Geen ingekomen stukken.

4. Verslag ALV 19 oktober 2022
○ Het verslag van vorige ALV is reeds goedgekeurd op de extra ALV van

1 december 2022 over de statutenwijziging.
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5. Bestuurssamenstelling
○ Herbenoeming van bestuursleden Riet van Mourik en Sturla Spans. 

Zij beiden zijn 3 jaar lid van het bestuur en hebben zich beschikbaar 
gesteld voor verlenging. Ter bevestiging daarvan vereisen de 
statuten een schriftelijke stemming door de ter ALV aanwezige 
leden. Er wordt ter plekke een stemcommissie ingesteld: Grada de 
Vries en Nelleke Wagenaar. Zij delen stembriefjes rond die later weer
zullen worden ingenomen en geteld. 

○ Voorzitterschap van Wil van Dijk. Wil heeft te kennen gegeven dat zij 
in het najaar bij de ALV haar functie beschikbaar zal stellen. Zij geeft 
nu ter vergadering de redenen daarvoor. Het kost veel energie om 
voorzitter te zijn, terwijl zij nu alle energie nodig heeft voor een 
voorspoedig herstel. Zij heeft bedacht: mijn gezondheid staat 
voorop. Ik moet op tijd stoppen. Zij heeft ook bij de hervatting van 
haar functie in september/oktober al gezegd: ik ga zien tot waar het 
gaat, in februari (2023) neem ik een besluit. En ik concludeer nu: 
soms is het niet genoeg wat ik kan leveren. Met name het 
representatieve deel van de functie gaat niet goed.

○ Jet van Bennekom vraagt: Wil je wel lid van het bestuur blijven? Wil: 
Ik heb daar nu nog geen antwoord op.

○ Wout: Roept belangstellenden op hun kandidatuur voor het 
voorzitterschap kenbaar te maken. 
Wil zal de taakomschrijving van de voorzitter rondsturen.

○ Hanneke Lommen: Laten de kandidaten ook motieven, aspiraties en 
kwaliteiten benoemen bij hun kandidaatstelling.

6. Verslag bestuur
○ Jaarverslag 2022 - is er nog niet. Komt er nu snel aan.
○ Financieel verslag 2022.

■  Wout: Heeft de kascommissie nog nadere opmerkingen? Gerrit 
Jan: nee, het ziet er prima uit.

■ Wout: Zijn er vragen? Er zijn geen vragen
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7. Buurtcontactpersonen
○ Marijke Stringa. Zij spreekt namens een klein groepje bc’s, zijzelf, 

Yvonne, Joke.
Zij zijn op zoek naar een manier om bestaande contacten nieuw 
leven in te blazen. Zij weten dat er behoefte aan bestaat.
Hun plan: een cluster vormen, zoals er een klus-cluster is. Voor de 
aanmeldingen en aanvragen.

○ Ans Groener: Op de website vind je een plaats waar je een nieuwe 
cluster kunt invullen.
Ans koppelt er aan vast: De ICT-groep heeft al meerdere malen de 
leden opgeroepen om hen in te schakelen bij problemen/verzoeken 
t.a.v. de website. Nog nóóit is er een reactie gekomen!

○ Marijke herneemt het punt dat zij naar voren bracht: Hoe organiseer 
je, als bc, na de eerste kennismaking nadere contacten tussen de 
leden? Ideeën die zij heeft: bij een borrel kennis maken met de 
nieuwe mensen. Papieren strookjes met kleuren.
Hoe dan ook, iedere vorm die de contacten op gang brengt voldoet, 
natuurlijk.
Dit is nader uit te werken. Het is allemaal bedoeld voor leden die niet
zo gemakkelijk zelf initiatief nemen. 

○ Regina brengt een ander onderwerp naar voren: De bc’s zitten 
telkens voor een paar jaar. Zij (moeten) wisselen. Er zijn nu al 
overnemers gekomen in Wittevrouwen en in Tuindorp. In de andere 
buurten zitten nog dezelfde mensen. 

8. Public relations
○ Jet: Idee om onze flyer neer te leggen bij huisartsen, 

fysiotherapeuten, etc.
○ Jet: Ook aandacht voor Wederzijds in de de Votulastkrant. En 

natuurlijk in de andere buurtkranten.
○ Joke: Flyers via de thuiszorg, wijkverpleegkundigen.
○ Regina: Wij met zijn allen komen op vele plekken, allerlei clubs 

(zingen, eten, sport, kaarten, koffie drinken, borrels, cocktail party’s, 
zakelijke bijeenkomsten, cultuur, 3e helft).
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○ Regina: In de Utrechtse Plusgids komt Wederzijds niet voor. Moet 
wel!

9. Website
○ Ans: De website is werk in uitvoering. We zouden er toch over 

praten, nu?
○ Enquêteverslag - contact met At nodig; dat is werk in uitvoering!
○ Wout: Vraag-en-aanbod-pagina is er niet meer op de website. Maar 

er is een veronderstelde behoefte aan een dergelijke voorziening. 
Mensen zitten wel eens met een ei dat zij kwijt moeten kunnen. De 
vraag is of dat op de website kan. 

○ Simone de Zwart reageert: Een website is te statisch. 
○ Wout: Een agenda daar dat zou niet werken? Eventueel wel met een 

link naar die webpagina?
Bijv. een oproep voor een fietstochtje, niet via het kanaal van een 
fietsclubje, maar incidenteel. Hoe breng je als individueel lid zo’n 
oproep snel en direct bij de andere leden?

○ Wout: Het websitegebruik nu is minimaal. Het is niet een goed 
communicatiemiddel.
Voorstel: Een 14-daags rondschrijven vanuit een centraal punt, een 
ei-kwijt-middel. Waarin ook een boek kan worden aangeboden, of 
een kinderstoeltje.
Denk erover! En kom met ideeën!

○ Gerrit Jan Roelvink: Het inloggen op de website is een groot 
probleem. 
Wout: Het enige middel dat werkt is waarschijnlijk e-mail.
Henk Rienties: Op de Driehoek bij ons werkt de whatsappgroep 
goed.
Grada de Vries: Whatsappgroep, dat werkt, interactie moet kunnen. 
Bij e-mail is dat weer niet zo gemakkelijk.
Marijke: Bij whatsapp heb je het gevaar van geleuter. E-mail is wat 
dat betreft beter. 
Ans: Op de volkstuin, daar werkt het goed, whatsapp.
Wout vat samen: Website op zich is goed genoeg. Maar niet als 
communicatiemiddel. Maar een whatsappgroep van 180 mensen?
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Marijke: Maak gebruik van Nextdoor. Daar kun je ook groepen 
opstarten.
Regina: E-mails, ik krijg er teveel. En ik gooi daardoor wel eens 
mailtjes weg die ik wél moet lezen. En: informeren moet kort. Geen 
lange berichten.
Wout: Kijkend naar e-mail: de interactieve werking ervan is geringer 
dan we wensen, idealiter. Een tussenoplossing zou kunnen zijn een 
tweewekelijkse nieuwsbulletin met een miniredactie. Die zorgt voor 
snelheid en voor verwijdering van overbodige ballast in de berichten.

○ Christel Terwiel: We hebben het nu over digitaal contact. Niet meer 
over concreet en direct contact. 
Grada: Het contact tegenwoordig gaat concreet via de digitale 
middelen die we hebben.

10.Rondvraag:
○ Sturla Spans: De wethouder van onze wijk is Susanne Schilderman. 

Het is van belang om contact te leggen met haar. Wederzijds mag 
zich wel wat meer profileren in de stad. 
At: Laten we haar eens uitnodigen. Op een borrel?

○ Anneke Helder: Er is een Wederzijdslid, die wel lid is, maar digitaal er
niet is. At?

11.Afsluiting
○ Voor de afsluiting vraagt Wil zet de leden van enkele groepen in de 

bloemen:
■ enquêtegroep, Jet, Grada, Regina, Peter Straatman;
■ statutencommissie, Grada, Sturla, Frans Jacobs;
■ 3 bc’s die afscheid hebben genomen, Christel, Harm Hogenhout, 

Joke.
○ Dan is er nog de uitslag van de stemming voor de bestuursleden die 

door willen.
De stemcommissie: er zijn 3 blanco blaadjes; 
uitslag voor Sturla: 29 maal JA, geen enkele NEE;
uitslag voor Riet: 29 maal JA, geen enkele NEE.
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○ Wout sluit de vergadering.
Applaus voor de voorzitter! 
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